
Mail aan de heer dr. N. Vergunst, wethouder stedelijke ontwikkeling, ruimtelijke ordening, 

cultuurhistorie, grondbeleid en cultuur  

   

Kopie: mevrouw ir. M. de Krijger, ontwikkelaar project Vossenlaan 44  

  

Kopie: mevrouw mr. drs A. van Horrik, leider project Vossenlaan 44 te Nijmegen  

  

Kopie: de heer B. Van de Ven, projectgroep herontwikkeling Vossenlaan Nijmegen  

  

Kopie:  

fractie@groenlinks.nijmegen.nl  

fractie@d66.nijmegen.nl  

fractie@sp.nijmegen.nl  

fractie@vvd.nijmegen.nl  

info@stadspartijDNF.nijmegen.nl  

fractie@pvda.nijmegen.nl  

fractie@nijmegen.cda.nl  

info@partijvoordedieren.nijmegen.nl  

info@50plus.nijmegen.nl  

fractie@gewoonnijmegen.nijmegen.nl  

info@voornijmegen.nu  

gemeenteraad@nijmegen.nl  

griffie@nijmegen.nl  

  

Kopie: de buurtbewoners van de wijk Hazenkamp  

  

Nijmegen 20 maart 2020 

  

Geachte heer Vergunst, 

  

Het bestuur van de Stichting Hart voor Hazenkamp heeft zich beraden naar aanleiding van het 

onderhoud op donderdag 12 maart jongstleden op uw kamer in het gemeentehuis. Deelnemers 

waren de heren L. Oerlemans en B. van de Ven, Ir. M. de Krijger, uzelf en namens de 

Stichting Hart voor Hazenkamp mr. G. van Heijst en dr. A. Schattenberg. De op dat 

moment tot onze verrassing gepresenteerde plannen zijn hier als bijlage bijgevoegd.  

  

Het mag duidelijk zijn dat wij door de omstandigheden van dit moment, anders dan op 12 

maart jongstleden afgesproken, niet in staat zijn om vóór 23 april aanstaande adequaat te 

reageren op de gepresenteerde plannen. Vanwege de pandemie veroorzaakt door het uitermate 

ernstige coronavirus is het ons voorlopig niet toegestaan een bijeenkomst te organiseren voor 

de buurtbewoners van de wijk Hazenkamp. Ook meerdere kleinere bijeenkomsten bieden 

geen soelaas, omdat het aantal betrokkenen daarvoor te groot is en omdat veel van onze 

buurtbewoners ouderen zijn; een coronavirusinfectie verloopt, zoals bekend, bij ouderen in 

het algemeen agressiever. Langs elektronische weg naar de mening van onze buurtbewoners 

vragen is evenmin mogelijk, juist omdat veel buurtbewoners ouder zijn en met een aantal van 

hen niet via internet en sociale media gecommuniceerd kan worden. Bovendien lijkt, mede op 

grond van eerdere ervaringen, juist in dit geval een gezamenlijke uitwisseling van gedachten 

en meningen noodzakelijk tijdens een bijeenkomst zoals heeft plaatsgevonden op 12 

december jongstleden.  

  



Wij als bestuur van de Stichting Hart voor Hazenkamp willen in deze periode niet bij onze 

buurtbewoners persoonlijk op bezoek gaan, omdat ieder fysiek contact tot een absoluut 

minimum beperkt dient te blijven.   

Kortom: nu een reactie forceren, zou in strijd zijn met alle voorschriften en adviezen. En nu 

het land bijna stil staat, zou een afgedwongen beslissing over een voorstel waarop wij al zo 

lang hebben moeten wachten onmogelijk te verenigen zijn met wat “behoorlijk bestuur” heet.  

  

Wij zullen zeker een bijeenkomst met de buurt beleggen op het moment dat de overheid geen 

bezwaar meer heeft tegen het organiseren van een bijeenkomst van méér dan 100 deelnemers. 

Binnen 72 uur na het einde van die bijeenkomst zullen wij de mening van de 

buurtbewoners aan u kenbaar maken.   

   

Vooruitlopend daarop willen we u, wat betreft de plannen zoals die op donderdag 12 maart 

2020 zijn voorgelegd, verwijzen naar de mening van de buurtbewoners, zoals wij die wij op 

15 december 2019 per mail gestuurd hebben aan de leden van de projectgroep herontwikkeling 

Vossenlaan Nijmegen (de heer B. van de Ven) en naar mevrouw mr. drs. Van Horrik, 

projectleider gemeente Nijmegen. Die mail heb ik hier als bijlage toegevoegd. Verwijzend 

naar die mail meent het bestuur van de Stichting Hart voor Hazenkamp dat volstrekt 

onvoldoende rekening is gehouden met de kritiek die de buurtbewoners hadden op de plannen 

zoals op 2 december 2019 gepresenteerd in de Maranathakerk. De nu gepresenteerde plannen 

zijn niet wezenlijk anders dan de plannen gepresenteerd op 2 december 2019. Het nieuwe 

ontwerp lijkt zelfs veel op het allereerste ontwerp dat in 2014 werd gepresenteerd en dat 

destijds op bijzonder veel weerstand stuitte.    

   

Wij wachten graag de mening van onze buurtbewoners af.   

   

Met vriendelijk groeten,   

   

Ton (A.) Schattenberg, secretaris Stichting Hart voor Hazenkamp   

  

 


